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Sammanträdesdag 

2022-11-16   

Sociala omsorgsnämndens lokala funktionshinderråd                                                    

 

 

Tid och plats  Klockan 14.00–16.00, Bryggaregatan 15, plan 5, mötesrum Säven/Teams-länk. 

Omfattning  §§ 28 - 34 

Närvarande  Yvonne Persson, Sociala omsorgsnämnden, ordförande 

  Mattias Karlsson, Sociala omsorgsnämnden 

  Britt-Marie Halldén, Sociala omsorgsnämnden 

  Magnus Stenmark, förvaltningschef, SOF 

  Lars-Erik Hake, Personskadeförbundet (RTP), vice ordförande 

  Birgitta Hake, HRF 

   Liselotte Andersson, För barn, unga och vuxna med utvecklingsstörning (FUB) 

  Jan-Olof Dahlin, Hjärnkraft 

  Miriam Orlenius, Autism- och aspergerföreningen  

Anmält  

förhinder Gunnel Johansson, HRF Borås 

   

Övriga David Englund, sekreterare 

  David Ahlgren, enhetschef myndighetsutövning LSS, SOF, § 32 

  Kerstin Niklasson, projektledare, Kvalitet och utveckling, SOF, § 33 

  Ann-Kristin Berggren Billhage, stödassistent daglig verksamhet, SOF, § 33 

     

§ 28 Mötet öppnas  

 Ordförande Yvonne Persson öppnar mötet.  
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§ 29 Godkännande av dagordning 

 Funktionshinderrådet ska vara ett forum för dialog och ge möjlighet för organisationer att 
lämna synpunkter och påverka.  

 Dagordningen godkänns. 

§ 30 Val av protokolljusterare 

Lars-Erik Hake utses att jämte ordförande justera protokollet.  

 

§ 31 Föregående mötes protokoll 

Protokollet från rådets sammanträde den 14 september 2022 läggs till handlingarna. 

 

§ 32  Information från myndighetsutövning LSS 

  David Ahlgren, Susanne Sprigg 

Miriam Orlenius: varför så stor andel avslag på ansökningar om boende inom LSS? Hur 
kommer det sig? 

Susanne Sprigg: ligger på en rimlig nivå, avgörs på individuell nivå  

David: Svårare dock att få boende beviljat, då kraven på den enskilde är högre. Detta pga att 
tolkningen av lagen har ändrats över tid. En viss andel avslag kan också bero på att den sökande 
inte tillhör den aktuella personkretsen. 

Det kan vara ett bekymmer att vissa har fått fel information om vad LSS faktiskt kan erbjuda, 
vilket leder till felaktiga förväntningar.  

David A: Handläggare: av 14 st är 3 jurister och 11 socionomer. Dessa stöttar varandra i 
handläggningen vid behov.  

Miriam: hur är det möjligt att en handläggare kan göra en bedömning efter en timmes samtal? 

David: Bedömningar måste göras av lämplig profession, t.ex. fysioterapeut osv. Handläggaren 
sammanställer all info, där samtalet med den enskilde är en del för att komplettera bilden. Den 
stora delen är andra professioners bedömningar, men en bedömning görs aldrig efter endast ett 
samtal. 
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Miriam: hur görs denna bedömning?  

David: Är en process där förvaltningens handläggare är behjälplig för den enskilde för att 
stötta i att ta fram rätt material. 

Miriam: vilken inställning har man till den enskilde, vill man stötta på bästa sätt? 

David: inställningen är att man inte av princip ”håller igen” i sina beslut, utan att alla ska 
vara lika inför lagen i besluten. Ekonomiska orsaker tillåts inte styra detta. När den enskilde 
själv tackar nej eller vill vänta, är det inget som belastar förvaltningen ekonomiskt. 

 

§ 33 Information från VIP-kurserna 

  Kerstin Niklasson, Ann-Kristin Berggren Billhage 

Info om våldsförebyggande arbetet i förvaltningens verksamheter, efter fråga från FUB om hur 
man arbetar förebyggande mot sexuella trakasserier.  

Våldsförebyggande är en del av VIP-kurserna (Viktig Intressant Person) som ska vara 
våldsförebyggande och stärka självkänsla. Detta har gjorts i princip på alla gruppbostäder. 

I VIP-kurserna har man märkt att deltagare pratar om olika former av oschysst beteende. Man 
vill därför inom ramen för VIP ha utbildning för brukare och personal, se till att det finns 
samma rutiner som för daglig verksamhet, samt utbildning för taxichaufförer. 

 

§ 34 Övriga frågor 

- Jan-Olof Dahlin: vem granskar verksamheten på Attendos boenden? 

Magnus: kvalitet o utv. Samt förvaltningscontroller granskar regelbundet att man följer det som 
avtalats. Utvärderingar av mervärden mm görs regelbundet. 

Sabina Björk kan komma och gå igenom hur denna uppföljning går till på ett kommande 
sammanträde. 

Dahlin: 24 november seminarium högskolan ang anhörigas livssituation och roll i välfärden, 
rekommenderas. Kl 13.30 – 15.30 lokal C203 

- Inkomna frågor från Birgitta Hake: svar från Johanna Holmer (lägg in) 
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§ 35 

Mötet avslutas 

Datum för rådets sammanträden 2023 kommer att skickas ut till rådets ledamöter. 

 

 

 

Vid protokollet 

David Englund 

Mötessekreterare 

 

Justeras  Justeras 

 

Yvonne Persson  Lars-Erik Hake 

Ordförande  Justerare 




